
 
 

Statenfractie provincie Zeeland 
 
Vragen ingevolge artikel  44 reglement van orde aan het College van Gedeputeerde Staten door het 
statenlid A.P. Beekman van de fractie van de ChristenUnie. 
 
Onderwerp: Ziekenhuiszorg in Zeeland 
 
Datum: woensdag 19 september 2012 
 
Toelichting: 
 
Onze fractie bereiken berichten dat het opnieuw erg slecht gaat met de financiële situatie van de 
ADRZ ziekenhuizen. Daarnaast hebben we via de media vernomen dat de Victoriakliniek in Zierikzee 
erg goed draait. Op de site van de Victoriakliniek staat dat deze kliniek een verzelfstandigd onderdeel 
is van ADRZ. Bij onze fractie is de indruk ontstaan dat dure, onrendabele handelingen in de publieke 
ziekenhuizen plaatsvinden en de winstgevende handelingen in het Victoriaziekenhuis. Dit baart onze 
fractie grote zorgen omdat hiermee de continuïteit en kwaliteit van de zorg in Zeeland onder druk komt 
te staan. Daarom de volgende vragen: 
 
Vragen: 
 

1. Hoe is de huidige financiële situatie van de ADRZ ziekenhuizen? 
2. Klopt het dat de wachttijden in het ADRZ hoog zijn doordat het ziekenhuis geen 

productieverplichtingen heeft afgesproken met de specialisten die ook in de Victoriakliniek 
werkzaam zijn en dat de specialisten als gevolg daarvan daar hun uren besteden, waardoor 
de wachttijden in de Victoriakliniek laag zijn? 

3. Doel was dat de Victoriakliniek patiënten van buiten het directe voedingsgebied zou 
aantrekken. Wordt dit doel ook bereikt? 

4. De indruk ontstaat dat de productie in de Victoriakliniek ten koste gaat van de productie in de 
publieke ziekenhuizen. Is dit beeld juist? 

5. Herkent u het beeld dat onrendabele behandelingen in de “publieke” ADRZ ziekenhuizen 
worden verricht en de winstgevende activiteiten in het Victoriaziekenhuis of privé klinieken? 
Zo ja, hoe kwantificeert u de risico’s die dat met zich meebrengt.  

6. De start van de dermatologiekliniek in Middelburg ( 60% eigendom ziekenhuis Lievensberg) 
heeft er voor gezorgd dat een deel van de dermatologische behandelingen niet meer in het 
ADRZ plaatsvinden maar in het Lievensberg Ziekenhuis te Bergen op Zoom. Acht u deze 
ontwikkeling wenselijk en kunnen we nog meer van deze activiteiten verwachten ten koste van 
de Zeeuwse ziekenhuizen? 

7. Acht u in de huidige omstandigheden de kwaliteit en bereikbaarheid van zorg voldoende 
gewaarborgd voor de Zeeuwen? Graag een toelichting op uw beantwoording. 

8. Welke acties wil het College ondernemen om te zorgen dat binnen Zeeland de kwaliteit en de 
bereikbaarheid van ziekenhuiszorg geborgd blijft? 
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